

Title (en)

Holder for connector.

Title (de)

Halter für Steckverbinder.

Title (fr)

Support pour connecteur.

Publication

EP 0248326 A2 19871209 (DE)

Application

EP 87107624 A 19870526

Priority

DE 3618360 A 19860531

Abstract (en)

The object of the invention is a holder for a connector and for conductors or cables connected thereto. A U-shaped frame (2) has guide surfaces (9) on the ends (6, 7) of its limbs (3, 4), which guide surfaces (9) have attachment holes for blade strips arranged at a standardised distance from one another. Depressions (28, 30) for the guidance of conductors or cables are provided on the ends (6, 7) of the limbs (3, 4) and/or in the region between the limbs (3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)

Gegenstand der Erfindung ist ein Halter für Steckverbinder und für an diese angeschlossene Leitungen oder Kabel. Ein U-förmiger Bügel (2) weist an den Enden (6, 7) seiner Schenkel (3, 4) Führungsflächen (9) mit in genormtem Abstand voneinander angeordneten Befestigungslöchern für Messerleisten auf. An den Enden (6, 7) der Schenkel (3, 4) und/oder im Bereich zwischen den Schenkeln (3, 4), sind Vertiefungen (28, 30) für die Führung von Leitungen oder Kabeln vorgesehen.

IPC 1-7

H01R 13/56; H01R 13/62

IPC 8 full level

H01R 12/18 (2006.01); **H01R 13/639** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/639 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3618360 C1 19870611; EP 0248326 A2 19871209; EP 0248326 A3 19890726

DOCDB simple family (application)

DE 3618360 A 19860531; EP 87107624 A 19870526